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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   11/2023

ΑΠΟΦΑΣΗ   130/2023

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 22α Μαρτίου 2023, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, συνέρχεται 
στην 11η/2023 συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99 (ισόγειο Α’ κτιρίου), μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 28301/17-3-2023 πρόσκληση του             
κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Μαρινάκης Σαράντος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ.              
1) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) Τζαμουράνης Βασίλειος  και 
4) Φάβας Γεώργιος.

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αγγελής Αναστάσιος,   
2) Ζαφειρόπουλος Ιωάννης, 3) Κοσμόπουλος Βασίλειος και 4) Λιάππας Λεωνίδας.

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής          
κ.κ. Δρούγας Παντελής και Σκοπετέας Αναστάσιος, οι οποίοι συμμετέχουν στη συνεδρίαση 
αυτή αναπληρώνοντας τα τακτικά μέλη κ.κ. Ζαφειρόπουλο Ιωάννη και Αγγελή Αναστάσιο, 
αντίστοιχα.   

Επίσης, στη συνεδρίαση κλήθηκε ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας  
Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που 
αφορούν την εν λόγω Δημοτική Κοινότητα, ο οποίος δεν παραβρίσκεται. 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
με τίτλο:

Αναμόρφωση προϋπολογισμού, οικον. έτους 2023, Δήμου Καλαμάτας.  
  
Η υπ’ αριθμ. πρωτ. 29229/21-3-2023 εισήγηση του Τμήματος Λογιστηρίου & Μισθοδοσίας 
της Διεύθυνσης Οικονομικών που είχε σταλεί στα μέλη της Οικονομικής Επιτροπής μαζί με τις 
σχετικές προτάσεις υπηρεσιών του Δήμου, προς ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής:

ΘΕΜΑ : Εισήγηση για την αναμόρφωση του Δημοτικού Προϋπολογισμού & Τεχνικού 
Προγράμματος Οικονομικού Έτους 2023.

Σας αποστέλλουμε απόσπασμα που περιλαμβάνει τις εισηγήσεις των Διευθύνσεων του Δήμου για 
τροποποίηση του Προϋπολογισμού Οικ. Έτους 2023..

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ
ΚΑΙ ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ

Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΣΑΡΑΝΤΟΣ Χ. ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ

ΚΑΕ Περιγραφή
Αρχικός 

Προϋπολογι
σμός

Τελευταίος 
Διαμορφωμέ

νος 
Προϋπολογι

σμός

Ποσό 
Αναμόρφω

σης

Διαμορφωμέ
νος 

Προϋπολογι
σμός (μετά την 
αναμόρφωση)

Αιτιολογία

1 ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ 15806619,17 29971606,4 80000 30051606,4

13 ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 14598839,61 28623826,84 80000 28703826,84

132 Λοιπές Επιχορηγήσεις για 
επενδύσεις και έργα 14598839,61 28466323,38 80000 28546323,38

1328

Χρηματοδοτήσεις από το Εθνικό 
Στρατηγικό Πλαίσιο Αναφοράς 
(ΕΣΠΑ) εκτός Περιφερειακών 
Επιχειρησιακών Προγραμμάτων.

3030099,85 3095974,7 80000 3175974,7

1328.32
Χρηματοδοτήσεις για την Βελτίωση 
τοπικής οδού Άνω - Κάτω Βέργας 
(Άνω τμήμα)

0 0 80000 80000
ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 

ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ 
ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ

00.6053.01
Εργοδοτικές εισφορές υπέρ 
Κλάδου Επικουρικής Ασφάλισης 
Δικηγόρων (ΚΕΑΔ)

150 150 500 650 Δ.Π

00.6111 Αμοιβές νομικών και 
συμβολαιογράφων 10000 16000 -5000 11000

00.6122
Αποζημίωση και έξοδα κίνησης 
Δημοτικών Συμβούλων (άρθρο 140 
ΚΔΚ)

0 0 4000 4000 Δ.Π

00.6221.03 Ταχυδρομικά Τέλη 2023 57000 57000 -17960,66 39039,34 Δ.Π

00.6495 Λοιπές δαπάνες γενικής φύσεως 144653,24 119653,24 -5000 114653,24
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00.6737.19

Προγραμματική σύμβαση μεταξύ 
του Δήμου Καλαμάτας και του 
"Αναπτυξιακού Οργανισμού 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης με το 
διακριτικό τίτλο "Αναπτυξιακή 
Μεσσηνίας Α.Ε. Α.Ο.Τ.Α." για την 
παροχή υπηρεσιών 
συμβουλευτικής υποστήριξης στην 
προετοιμασία, ωρίμανση και 
ολοκλήρωση των μελετών του 
Δήμου Καλαμάτας", 
προϋπολογισμού 237913,34

131413,34 143479 17960,66 161439,66 Δ.Π

20.6263.00 Συντήρηση και επισκευή 
μεταφορικών μέσων 44000 63000 5000 68000

20.7311.08
Δαπάνες απαιτούμενων 
συμπληρωμτικών επεμβάσεων στη 
Μαραθόλακα 2023

50000 50000 -5000 45000

30.6117.16 Δαπάνη για την επαναπιστοποίηση 
του συστήματος ISO 500001 0 1793,52 -1793,52 0

30.6117.17

Παροχή υπηρεσιών εγκατάστασης, 
συντήρησης και απεγκατάστασης 
συστημάτων αυτόνομης 
πρόσβασης ΑΜΕΑ στην θάλασσα

0 0 8184 8184

3752,34 ΔΠ 
&amp; 

4.431,66 ΣΑΤΑ 
Χ.Υ

30.6117.18 Μίσθωση Μηχανήματος Seatrack 
για ανάγκες ΑΜΕΑ 7440 7440 6047,26 13487,26 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.6234.08

Εργασίες αποξήλωσης , μεταφοράς 
και επανατοποθέτησης (λυόμενων 
περιπτέρων, ιστών και 
χωροδικτυωμάτων κλπ) Δημοτικής 
Ενότητας Θουρίας (2023)

0 0 7192,93 7192,93 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.6261.04 Συντήρηση Δημοτικών κτιρίων της 
Δ.Ε Αρφαρών 2023 0 0 918,76 918,76 ΣΑΤΑ

30.6262.04
Επισκευή - Βελτίωση Πεζοδρομίων 
, ρείθρων, κρασπέδων - Δημοτικής 
Ενότητας Καλαμάτας (2023)

0 0 37200 37200 ΣΑΤΑ 23

30.6265.05

Συντήρηση ειδικού μηχανολογικού 
εξοπλισμού Η/Μ εγκαταστάσεων 
σχολείων (συναγερμοί , Η/Ζ 
πυρανίχνευση κλπ)

437,17 1437,17 0,03 1437,2

30.6662.12
Προμήθεια ετοίμου σκυροδέματος 
και υλικών οδοστρωσίας (2022) για 
τις ανάγκες της Δ.Ε. Καλαμάτας

8245,47 110740,17 91283,88 202024,05 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.6662.14 Προμήθεια ξυλείας για τις ανάγκες 
της Δ.Ε. Καλαμάτας 11700 2000 -2000 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.6662.15 Προμήθεια ξυλείας για τις ανάγκες 
της Δ.Ε. Θουρίας 3000 3000 -3000 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.6662.16 Προμήθεια ξυλείας για τις ανάγκες 
της Δ.Ε. Αρφαρών 3000 1000 -1000 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.6662.17 Προμήθεια ξυλείας για τις ανάγκες 
της Δ.Ε. Άριος 3000 1000 -1000 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.6662.18 Προμήθεια ειδών μορφοσιδήρου 
για τις ανάγκες της Δ.Ε. Καλαμάτας 9200 1000 -1000 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.6662.19 Προμήθεια ειδών μορφοσιδήρου 
για τις ανάγκες της Δ.Ε. Θουρίας 11000 11000 -11000 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.6662.20 Προμήθεια ειδών μορφοσιδήρου 
για τις ανάγκες της Δ.Ε. Αρφαρών 1000 1000 -1000 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ
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30.6662.21 Προμήθεια ειδών μορφοσιδήρου 
για τις ανάγκες της Δ.Ε. Άριος 1200 1000 -1000 0

30.6662.58 Προμήθεια ειδών για αναθηματική 
πλάκα Δ.Ε Αρφαρών 0 0 6200 6200 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.6662.59 Προμήθεια ειδών σιδηροπωλείου 
για τις ανάγκες της Δ.Ε. Άριος 2023 0 5000 6793,52 11793,52 Δ.Π

30.6673.03 Προμήθεια πυροσβεστήρων (2022) 0 3800 -3800 0 Δ.Π

30.7135.04 Προμήθεια ηλεκτρολογικού υλικού 8604,79 0,79 -0,79 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.7135.35
Προμήθεια ξύλινων και 
μεταλλικών κατασκευών για τις 
ανάγκες της Δ,.Ε. Καλαμάτας

13200 4000 -4000 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.7135.37
Προμήθεια και τοποθέτηση 
κλιματιστικών μηχανημάτων 
Δημοτικών και σχολικών κτιρίων

1000 6000 1000 7000 ΣΑΤΑ 
ΣΧΟΛΕΙΩΝ Χ.Υ

30.7135.38
Προμήθεια και τοποθέτηση 
κλιματιστικών μηχανημάτων 
Δημοτικών και σχολικών κτιρίων

300 1000 -1000 0 ΣΑΤΑ 
ΣΧΟΛΕΙΩΝ Χ.Υ

30.7135.40

Προμήθεια και τοποθέτηση 
κλιματιστικών μηχανημάτων 
Δημοτικών και σχολικών κτιρίων 
2023

6000 6000 -6000 0 Δ.Π

30.7135.45 Προμήθεια ηλεκτρολογικού υλικού 
2023 98033,64 2478,13 -2478,13 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.7323.47 Ασφαλτοστρώσεις Δημοτικών 
οδών 210686,41 220686,41 -220686,41 0 ΣΑΤΑ Χ.Υ

30.7323.54 Ασφαλτοστρώσεις Δημοτικών 
οδών 484474,95 372000 50752,36 422752,36 ΣΑΤΑ 2022

30.7324.23
Ανάπλαση οδών Αναπλιώτη και 
Πολυβίου, απο οδό Σφακτηρίας 
έως Αναγνωσταρά

7000 3939,39 -47,66 3891,73 Δ.Π

30.7326.30 Προμήθεια Ειδών για αναθηματική 
πλάκα Δ. Ε. Αρφαρών 6200 6200 -6200 0 ΣΑΤΑ 23

30.7331.02
Αποπεράτωση Κατασκευής 
Δημοτικού Καταστήματος 
Ασπροχώματος

5000 85486,09 -74400 11086,09 ΣΑΤΑ 23

30.7331.05
Αποπεράτωση κατασκευής 
Δημοτικού καταστήματος 
Ασπροχώματος

0 0 74400 74400 ΣΑΤΑ 23

30.7336.12 Προμήθεια δομικών υλικών από 
μάνδρα (2020-21) 7500 0,03 -0,03 0 ΣΑΤΑ 

ΣΧΟΛΕΙΩΝ Χ.Υ

35.6211

Αντίτιμο ηλεκτρικού ρεύματος για 
φωτισμό οδών, Πλατειών και 
κοινόχρηστων χώρων και 
παραγωγικής διαδικασίας

400000 400000 80000 480000 Δ.Π

60.6253.01 Ασφάλιση αστικής ευθύνης για 
δράσεις ΚΔΑΠ 3000 3000 -3000 0 ΚΔΑΠ

60.6255.03 Ασφάλιση αστικής ευθύνης  για 
δράσεις ΚΔΑΠ 0 0 3000 3000 ΚΔΑΠ

64.7311.04 Ολοκλήρωση κατασκευής ανοικτού 
θεάτρου Καλαμάτας 651366,84 651366,84 542907,24 1194274,08

73.457,27 ΔΠ 
&amp; 

469.450,00 
ΦΙΛΟΔΗΜΟΣ 

Χ.Υ

9111 Αποθεματικό 558123,3 568131,68 -485973,44 82158,24



Συνεδρίαση :  11/2023 Τετάρτη 22 / 3 / 2023 ΑΠΟΦΑΣΗ   130/2023

Διανομή μέσω 'ΙΡΙΔΑ' με UID: 642295fdce2fb304eb6529d6 στις 28/03/23 13:29
Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής 5

Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος, έχει αναλυτικά ως εξής:

Έχει διανεμηθεί, αν θα μπορούσαμε να σημειώσουμε δύο πράγματα εδώ, 
αφορά κυρίως την τροποποίηση και την αύξηση του ποσού για το Ανοιχτό 

Θέατρο, τα υπόλοιπα είναι: μειώσεις - αυξήσεις κωδικών εξόδων. Μειώσεις κάποιων - 
αυξήσεις κάποιων άλλων.
Δέχεστε επ’ αυτού, κ. Τζαμουράνη;

Πρώτα-πρώτα: Τι αφορά το νέο έργο που χρηματοδοτείται μέσω της 
αναμόρφωσης που λέει «Βελτίωση τοπικής οδού Άνω – Κάτω Βέργας», με 

80 χιλιάδες;
Δεύτερη ερώτηση: Στον κωδικό 30.7323.47 με τίτλο «Ασφαλτοστρώσεις δημοτικών οδών» 
αφαιρείται ολόκληρο το ποσόν 220.686 και γίνεται 0;
Και τρίτη ερώτηση: Σε τι αναφέρεται η προγραμματική σύμβαση με την Αναπτυξιακή 
Μεσσηνίας ύψους 17.960;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άνω – Κάτω Βέργα θέλει κάποιος να απαντήσει, ή να επιχειρήσω εγώ;

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Μπορώ να απαντήσω εγώ για τις ασφαλτοστρώσεις και για το…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πες για τις ασφαλτοστρώσεις εσύ.

Για το Άνω – Κάτω Βέργα νομίζω ότι είναι …(δεν ακούγεται) αν δεν 
κάνω λάθος. Μου ξαναλέτε…

Είδα ότι μπαίνει μία χρηματοδότηση σε έναν τίτλο που λέει: «Βελτίωση 
τοπικής οδού Άνω – Κάτω Βέργας». Και ρωτάω: Ποιο κομμάτι είναι και σε 

τι αφορά η βελτίωση;

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Αν δεν κάνω λάθος, τώρα δεν είμαι 100% σίγουρος…

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Όχι, μη μου λες, Δημήτρη μου, αν δεν κάνεις λάθος …

Είναι για τα χρήματα για τη διάλυση, αυτά, ναι, ναι, είναι κάποια 
αποζημίωση που πρέπει να πάρει ο εργολάβος, αν είναι αυτό. 

Μπορώ να καλέσω κάποιον υπηρεσιακό άμα θέλετε να μας το επιβεβαιώσει.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προφανώς είναι για το έργο αυτό.

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Είναι για το έργο, για τη διάλυση της εργολαβίας.

Ήθελα να ρωτήσω: Αν είναι γι’ αυτό, έχω θέματα που πρέπει να ρωτήσω. 
Ρωτώ πρώτον, πόσο είναι το έργο που…

Μπορούμε να προχωρήσουμε λίγο, να προχωρήσουμε άμα είναι και 
να σας απαντήσει σε…, να ενημερώσω να κατέβει κάποιος 

υπηρεσιακός να μας απαντήσει. 

Λοιπόν, φωνάξτε κανέναν απ’ την Τεχνική Υπηρεσία. Είναι ξεκάθαρο ότι αφορά 
προφανώς το έργο, προφανώς την εκκαθάριση της εργολαβίας και κάποια έργα 

που θα έχουν γίνει. Αυτή είναι η αίσθηση η δική μου, αλλά θα μας απαντήσουνε υπηρεσιακά. 

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Ας προχωρήσουμε και θα μας απαντήσουν μετά.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Προφανώς αυτό είναι, δηλαδή θα μπορούσε η απάντηση να είναι αυτή. Θα το 
κρατήσουμε. 

Για τις άλλες ερωτήσεις, αυτό που αφορά την προγραμματική με την Αναπτυξιακή, αφορά 
ένα ποσό το οποίο δεν είχε συμπεριληφθεί στην υφιστάμενη προγραμματική σύμβαση που 
υπάρχει, στον προϋπολογισμό. Στην προγραμματική σύμβαση αναφέρεται ποσό ίσο με το 
άθροισμα συν τα 17 χιλιάδες που μπαίνουν τώρα στην προγραμματική σύμβαση, 
υπολείποντας τον προϋπολογισμό μας.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Άρα πόσο είναι, δηλαδή;

Το σύνολό της; Νομίζω είναι 240… Μην το επιχειρήσω και κάνω λάθος πάντως. 
Στην προγραμματική σύμβαση το ποσό περιγράφεται στο σύνολό του, στον 

προϋπολογισμό μας υπολείπονταν κατά 17 χιλιάρικα το σύνολο. Αυτό είναι, δηλαδή, η 
διαφορά.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Και τι ακριβώς καλύπτει αυτή η προγραμματική;

Αυτή είναι η συμβουλευτική των τεχνικών που έχουν έρθει. Συμβουλευτικής 
υποστήριξης, αυτή είναι.                                                                                                                                                               

Τότε γιατί λέτε συνέχεια ότι δεν έχετε τεχνικούς; Σε κάθε Δημοτικό 
Συμβούλιο και σε κάθε… λέτε ότι έχουν αποδυναμωθεί οι Υπηρεσίες, 

έχουνε κάνει εκείνο, έχουν αυτό, δεν έχουμε κόσμο, δεν έχουμε κείνο κτλ. Τότε πού πάνε οι 
250 χιλιάδες; Ή 280, πόσες γίνονται;

Δεν έχουν δυνατότητα να υπογράψουν, έχουν τη δυνατότητα να 
συμβουλεύσουν και πράγματι προσφέρεται έργο τεράστιο και η Πολεοδομία 

ενισχύεται από ό,τι ξέρω και οι Τεχνικές Υπηρεσίες έχουν ανθρώπους που υποστηρίζονται. 
Διαφορετικά δεν θα μπορούσε να γίνει τίποτα. Δηλαδή, το στελεχιακό δυναμικό πλέον 
γνωρίζετε πάρα πολύ καλά ότι έχει αποδυναμωθεί.
Συνεχίζουμε. Η προγραμματική σύμβαση είναι προϊόν της Διεύθυνσης Προγραμματισμού, που 
έχει μαζέψει τις ανάγκες. Είναι ο κ. Μπασακίδης. Έχεις απόφαση για την προγραμματική 
σύμβαση της συμβουλευτικής; Είναι οι τεχνικοί που ήρθαν στον Δήμο. Δεν είναι κάτι 
καινούργιο, αυτό τρέχει τώρα 8 μήνες.

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: Απλώς κάποιο καινούργιο έξοδο προέκυψε, όπως καταλαβαίνετε.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν είχε υπολογιστεί το σύνολο της προγραμματικής στον προϋπολογισμό μας.

Αναρωτιέμαι: ποιο είναι το έργο τους; Δηλαδή τι κάνουν ακριβώς; 
Συμβουλεύουν; Και αρκεί αυτό; Ή τους έχετε αναθέσει κάποιες 

συγκεκριμένες μελέτες και αν είναι έτσι θα παρακαλούσα να μου πείτε ποιες, για να ξέρουμε 
και εμείς. Γιατί έτσι γενικώς ¨συμβουλευτική¨, καταλαβαίνετε ότι είναι αέρας κοπανιστός.

Οι μηχανικοί οι οποίοι έχουν έρθει με τη σύμβαση αυτή στον Δήμο, 
υποβοηθούν το έργο των μηχανικών της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών σε 

ό,τι αφορά και τη σύνταξη μελετών και στην επίβλεψη έργων και στη σύνταξη λογαριασμών 
και προφανώς η παρουσία τους εδώ, αυτό αφορά τη Διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών, και για 
την Πολεοδομία κάνουν διάφορες εργασίες που τους ανατίθενται και που σχετίζονται 
περισσότερο με τα χωροτακτικά.
Η εκτίμηση που υπάρχει είναι ότι υποβοηθούν πάρα πολύ το έργο και των δύο Υπηρεσιών: 
και της Πολεοδομίας και της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών. Στη Διεύθυνση Τεχνικών 
Υπηρεσιών ακούγοντας πριν από λίγο, άκουγα συνέχεια για υποβολές τακτοποίησης και 
τέτοιες διαδικασίες. Είναι θετική η παρουσία τους.
Σε ό,τι αφορά αυτό που εγώ έχω άμεση συνεργασία των μηχανικών της Πληροφορικής, μας 
χρειάζονται και μετά την αποχώρηση του Κώστα του Μαλαβάζου και δεν φτάνει κιόλας.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ:
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ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Γιατί αποχώρησε ο Κώστας;

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: Ναι, ναι, πήρε κινητικότητα, πήγε στο Πανεπιστήμιο.

Και τελευταία: θα μας δώσετε τον κατάλογο που ζητήθηκε και στο 
Δημοτικό Συμβούλιο; Με τις αναθέσεις που έχουν γίνει; Και σε ποιους 

μελετητές; Με όλες αυτές τις προγραμματικές;

ΦΑΒΑΣ: Αυτά δεν είναι τίποτα κρυφό, στο Διαύγεια υπάρχουν τα πάντα.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Δεν μπορούμε να κάνουμε…

ΦΑΒΑΣ: Εντάξει, δεν…

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Αα δεν θέλετε να μας τις δώσετε.

Όχι, δεν είναι το ¨δεν θέλουμε¨. Δηλαδή θα πάμε τώρα να απασχολήσουμε 
υπάλληλο, να κάτσει να φτιάξει αυτή τη λίστα που θέλετε εσείς; Γιατί; Δηλαδή τον 

χρόνο που θα χάσετε εσείς που λέτε, θα πρέπει να απασχολήσουμε υπάλληλο ενώ τον 
πληρώνουμε για άλλη δουλειά, για να κάνει κάποια δουλειά εδώ πέρα. Όχι να φτιάχνει λίστα 
συνέχεια.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Εντάξει, Γιώργο μου, μη μας τις δίνετε. Μη μας τις δίνετε.

ΦΑΒΑΣ: Δεν είναι ότι δεν θέλουμε, αλλά καταλαβαίνετε…

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Αυτό προκύπτει, αυτό προκύπτει. 

ΦΑΒΑΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Μπορώ να βγάζω όποιο συμπέρασμα κρίνω εγώ. Έτσι;

ΦΑΒΑΣ: Αλλά από χρόνο που δεν θέλετε να αναλώσετε εσείς…

Όχι, δεν είναι, δεν είναι πρακτικά εύκολο, δεν είναι πρακτικά εύκολο σε 
κάποιον να πιάσει ένα χρόνο τώρα και να διαβάσει 10 χιλιάδες αποφάσεις 

που είναι στη Διαύγεια για να μπορέσει να βρει αυτές. Έτσι; Ενώ για σας είναι εύκολο.

Το θέλετε να το αναθέσω; Μπορούσατε κάλλιστα, άμα είναι τόσο μείζον θέμα για 
εσάς, να το παρακολουθείτε κάθε μέρα.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Για σας δεν είναι μείζον θέμα οι απευθείας αναθέσεις;

ΦΑΒΑΣ: Οι απευθείας αναθέσεις…(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)  

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Δεν είναι μείζον θέμα;

ΦΑΒΑΣ: Όχι, εμείς τις πάμε με το Νόμο, μην το μπερδεύεις.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πάνω-κάτω οι 80.000 είναι στα έσοδα. Δεν είναι δαπάνη. 

Εγώ δεν είπα αν είναι στα έσοδα ή στα έξοδα, εγώ δεν είπα ότι είναι στα 
έξοδα. Χρηματοδότηση είναι, απλά ρωτάω: σε τι αναφέρεται, Σαράντο 

μου, σε τι αναφέρεται. Εκτός αν μου πείτε ότι: ψάξε και βρες το.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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Κύριε Χρονόπουλε, δώστε μας μια απάντηση να προχωρήσουμε. Υπάρχει 
εγγραφή 80 χιλιάδων για το Άνω – Κάτω Βέργα.

Λοιπόν, αυτό είναι το ποσό που έχουμε βάλει, είναι η εκτίμηση που 
κάνουμε για τον λογαριασμό που θα υποβάλλει ο ανάδοχος για τις 

εργασίες που ’χε κάνει, συν κάποιες αποζημιώσεις που θα ζητήσει, αναθεωρήσεις, κτλ.
Είναι εκτίμηση, είναι εκτίμηση αυτό, ακόμα λογαριασμό δεν μας έχει φέρει ο ανάδοχος, 
παρότι πολλές φορές τον έχουμε… έχουμε επικοινωνήσει μαζί του, δεν μας έχει φέρει ακόμα, 
μας έχει πει ότι θα μας φέρει, τον αναμένουμε.
Έχει γίνει η διάλυση, να θυμίσω ότι έχει γίνει η διάλυση της σύμβασης του έργου και 
απομένει να γίνει η εκκαθάριση.

Στην αναμόρφωση περιγράφεται ως χρηματοδότηση για τη βελτίωση τοπικής 
οδού Άνω Βέργας ως έσοδο. Δεν είναι δαπάνη. Είναι έσοδο και έχει νέο κωδικό.

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: Από πού; Η χρηματοδότηση από πού είναι;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εδώ δεν υπάρχει, στην εισήγησή σας αν υπάρχει, των Τεχνικών Υπηρεσιών.

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: Εντάξει, τώρα δεν την έχω μαζί μου.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Από δημοτικούς πόρους, από πού να ’ναι, Βασίλη μου, άλλο;

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: Ή από ΣΑΤΑ, από δημοτικούς πόρους, από δημοτικούς πόρους...

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν είναι στον κωδικό δαπανών, είναι στον κωδικό εσόδων.

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: Σύμφωνοι.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Από πού ήρθε έσοδο αυτό;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι κάποια χρηματοδότηση που εκκρεμούσε;

Είχαμε χρηματοδότηση από το ΕΣΠΑ. Η χρηματοδότηση αυτή κόβεται 
γιατί το έργο απεντάχθηκε και ό,τι έχουμε για εκκαθάριση, ό,τι 

προβλέπεται, θα γίνει από δημοτικούς πόρους πια.

Σαράντο μου, να σε διευκολύνω εγώ. Οι 80 χιλιάδες αυτές προκύπτουν απ’ 
τα συν και πλην των επόμενων τροποποιήσεων. Με ένα μεγάλο πλην τις 

220 χιλιάδες που είναι για τα ασφαλτικά. Άρα, αν αθροίσεις όλες τις επόμενες τροποποιήσεις 
που είναι στον πίνακα μέσα, σου δίνουνε χρηματικό υπόλοιπο + 80 χιλιάδες. Αυτό είναι οι 80 
που γράφεται στην αρχή.

ΦΑΒΑΣ: Το οποίο έρχεται στο Αποθεματικό και πηγαίνει μετά στον κωδικό 13.

Μόνο καλό θα ήταν, το ’χω πει και άλλες φορές, να βλέπαμε στις 
τροποποιήσεις από πού προέρχονται οι χρηματοδοτήσεις, γιατί μπορεί να 

λέμε – 220, + 330, + 20, – 5, – 1, κανείς δεν ξέρει από πού είναι αυτές οι χρηματοδοτήσεις.

Αν ανατρέξεις, Βασίλη μου, όμως στον αρχικό προϋπολογισμό φαίνονται οι 
χρηματοδοτήσεις σε κάθε έργο, θα το δεις. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Δεν φαίνονται.

ΦΑΒΑΣ: Στον αρχικό προϋπολογισμό. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ:

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 
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Τόσο δύσκολο ήταν δίπλα, δηλαδή, να γράφει: δημοτικούς πόρους ή με 
ΣΑΤΑ ή Πρόγραμμα;

Αυτό θα ζητηθεί στην εκτύπωση επειδή είναι ο ΕΓΚΡΙΤΟΣ και είναι 
καινούργιο πρόγραμμα και υπάρχει μια δυσλειτουργία, δεν υπάρχει κάτι 

άλλο. Και εγώ συμφωνώ σ’ αυτό που λες. Είναι ο ΕΓΚΡΙΤΟΣ και δεν το…

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Πιστεύω, Νίκο, ότι και εσάς θα σας διευκόλυνε αυτό, έτσι;

Τις εισηγήσεις μου τις βλέπεις πώς είναι, στο τεχνικό πρόγραμμα. Αναλυτικά, 
ένα πρόγραμμα και τα πάντα. Μα προφανώς.

Τώρα σε ό,τι αφορά αυτό, να ρωτήσω κάτι τον Βασίλη.
Από ό,τι ξέρω η απένταξη και η διάλυση της… όχι, διάλυση δεν έχει γίνει.

Έχει γίνει από την Οικονομική Επιτροπή, έχει πάρει απόφαση διάλυσης.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ναι, τέλος πάντων. Έχει γίνει τώρα και ενάμιση χρόνο και.

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: Είχε γίνει τον 7ο μήνα η απόφαση για τη διάλυση. Και η απένταξη νωρίτερα.

Λοιπόν, δεν έπρεπε τη στιγμή που ο ανάδοχος δεν φέρνει τις 
επιμετρήσεις… Και μου κάνει εντύπωση γιατί δεν τις φέρνει, δεν θέλει να 

πάρει τα λεφτά δηλαδή; Μπαίνουνε διάφορες απορίες.

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι, δεν νομίζω να μην θέλει…

Λοιπόν, δεν οφείλει η Υπηρεσία να συντάξει τις επιμετρήσεις και να του τις 
κοινοποιήσει και να τελειώσει η ιστορία; Το λέει και ο Νόμος αυτό.

Εντάξει, η σειρά όμως είναι σε όλα τα έργα: δεν συντάσσει η Υπηρεσία τις 
επιμετρήσεις, τις συντάσσει ο εργολάβος που μας φέρνει και τις 

ελέγχουμε. Εντάξει, αυτή είναι η διαδικασία.

Ναι, παρόλα αυτά όταν μία εργολαβία διαλυθεί, το ξέρεις πολύ καλά ότι αν 
μες στο δίμηνο δεν υποβάλλει τις… οφείλει ο Δήμος να στήσει Επιτροπή, 

να πά’ να κάνει την επιμέτρηση, να του την αποστείλει, και για να προχωρήσει η διαδικασία.

Εντάξει, δεν βιαζόμαστε και να πληρώσουμε κιόλας. Περισσότερο για τον 
εργολάβο να πληρωθεί, παρά να πληρώσουμε εμείς.

Όχι, δεν βιαζόμαστε όμως για να δρομολογήσουμε και την πορεία του 
έργου, έτσι; Γιατί το έργο έχει μείνει…

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν έχει σχέση η πορεία του έργου με την εκκαθάριση.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Πώς δεν έχει σχέση; Πώς δεν έχει; Άμα…

Όταν έχει γίνει διάλυση σύμβασης, έχει γίνει διάλυση, τελείωσε. Η 
εκκαθάριση τώρα θα προχωρήσει ξεχωριστά.

Επειδή έχουν ακουστεί διάφορα σε σχέση μ’ αυτό, έχει τεθεί θέμα αμοιβής 
μελέτης;

Θέμα αμοιβής μελέτης; Δεν μας έχει ανοίξει κάποιο θέμα καταρχάς ο 
ανάδοχος, τέτοιο πράγμα.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: 

ΜΠΑΣΑΚΙΔΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ:

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ: 
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ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Μάλιστα. Ας το δούμε τότε μόλις έρθει η απαίτηση. Έτσι;

Και μία ερώτηση που έχει κάνει ο κ. Τζαμουράνης είναι οι 220 χιλιάδες απ’ τις 
ασφαλτοστρώσεις οι οποίες δεν… έτσι;

Αυτό θα το απαντήσω εγώ. Είναι τα χρήματα αυτά που διαλύθηκε, 
που βγήκε έκπτωτος ο εργολάβος, η προηγούμενη. Έχουμε 

εργολαβία σε εξέλιξη, είμαστε προς υπογραφή της σύμβασης, την καινούργια εργολαβία, 
τώρα τις 297 χιλιάδες, αν δεν κάνω λάθος, και με αυτά τα χρήματα ενισχύουμε τον κωδικό 
αυτό, ούτως ώστε να κάνουμε συμπληρωματική σύμβαση για να κάνουμε όσο μπορούμε 
παραπάνω δρόμους. Παίρνουμε τα χρήματα άμα δείτε και τα τοποθετούμε στον άλλον 
κωδικό με τις ασφαλτοστρώσεις.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Δεν προκύπτει από την τροποποίηση κάτι τέτοιο.

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Προκύπτει άμα τα δείτε. Άμα τα δείτε καλά.

Αφού σου είπα ότι δεν προκύπτει γιατί το 220, το μείον 220 έρχεται για να 
καλύψει το + 80…

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: + 80 και μετά σταματά;

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Και τα  υπόλοιπα +. Τέλος πάντων, μην αντιδικούμε γι’ αυτό.

Δεν είναι μόνο αυτά τα χρήματα, μπαίνουν εκεί, μπαίνουν στο… 
ενισχύεται ο κωδικός αυτός που σας λέω και ενισχύεται και ο 

κωδικός νομίζω των σκυροδεμάτων.

ΦΑΒΑΣ: Ναι, σωστό.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Των σκυροδεμάτων μπορεί να ενισχύεται.

ΦΑΒΑΣ: 91 χιλιάρικα.

91 χιλιάδες, 91 χιλιάδες στις ασφαλτοστρώσεις πάνε και κάποια 
χρήματα και σ’ αυτό τον κωδικό που είπατε.

…. και πάνε και άλλα 50 στις ασφαλτοστρώσεις των δημοτικών οδών. 

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Το 50%, ναι.

ΦΑΒΑΣ: 50 χιλιάρικα.

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: 50 αλλά παίρνουμε και την έκπτωση και πάει…

Λοιπόν, κ. Τζαμουράνη, οι 80 χιλιάδες είναι χρηματοδότηση, στους κωδικούς 
εξόδων ήταν εγγεγραμμένο αλλά δεν ήταν εγγεγραμμένο ως κωδικός εσόδου, 

από το Λογιστήριο. Αυτή είναι η απάντηση σε αυτό.
Απαντήθηκαν; Το ερώτημα για τα 220 απαντήθηκε. 
Ψηφοφορία. Κύριε Τζαμουράνη.

Εμείς καταψηφίζουμε την αναμόρφωση ασφαλώς και για τον λόγο αυτό 
των ασφαλτοστρώσεων, δηλαδή βάζετε τις 50 χιλιάδες που λέτε, 

ουσιαστικά όμως αν το δούμε αθροιστικά, έργο ασφαλτοστρώσεων θα προκύψει μειωμένο 
κατά 170 χιλιάδες.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΦΑΒΑΣ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Δεν θα προκύψει. Να απαντήσω;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυξημένο από πέρυσι όμως κατά 300…

Όχι, ένα λεπτό, αν είχε γίνει το 220, εάν είχε γίνει το 220 θα είχε γίνει και 
η νέα εργολαβία που βάζετε θα ήταν εξτρά.

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, να απαντήσω.

Βασίλη, ξεπερνάς και τους λογιστές στη δημιουργική λογιστική. Εγώ αυτό έχω να 
πω. Εμάς τους λογιστές μας έχεις ξεπεράσει.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, κ. Τζαμουράνη, ψηφίσαμε.

Δηλαδή, εσείς κάνετε δημιουργική λογιστική; Το παραδέχεσαι και επίσημα 
δηλαδή;

ΦΑΒΑΣ: Όταν μπορούμε …

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Και εγώ νομίζω ότι μπορώ, γι’ αυτό το κάνω.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ. 

Τώρα πέρα από πλάκα, έτσι (;), ας συμφωνήσουμε σε κάτι, ότι ασφαλτικά 
δεν έχετε κάνει καθόλου και…

Πως να κάνουμε, κ. Τζαμουράνη; Αφού είμαστε σε διαδικασία 
έκπτωσης του εργολάβου. Δεν θα κάνουμε; Κάνουμε τώρα.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Άσε με να ολοκληρώσω. Άσε να ολοκληρώσω.

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Είμαστε προς υπογραφή της σύμβασης…

Άσε με να ολοκληρώσω, άσε με να ολοκληρώσω. Έτσι; Εγώ δεν είπα ότι 
δεν είσαστε σε διαδικασία έκπτωσης. Εντάξει. 

Από κει και πέρα μπορούσατε όλο το ποσό όμως αυτό να το βάλετε σε μια εργολαβία 
καινούργια συν αυτά τα οποία είχατε προγραμματίσει, για να κάνουμε περισσότερα 
ασφαλτικά. Αυτό, αυτό λέω, και δεν είναι δημιουργική λογιστική αυτό. Όταν έχεις 
προγραμματίσει να κάνεις τη μία χρονιά 100 χιλιάδες, την άλλη 200 και την άλλη 300 και δεν 
κάνεις την πρώτη τα 100, δεν κάνεις τα 200, σου έχουν μείνει τα 300 ήδη, άρα λογικά τα 
προσθέτεις στην τελευταία χρονιά.

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: Θα σας απαντήσω.

Μια σύντομη απάντηση …

Πρώτα-πρώτα ήτανε μια εργολαβία των 600 χιλιάδων που πάμε με 
μια πολύ μεγάλη έκπτωση και έχουμε πάει στις 220. Γι’ αυτό δεν 

εκτελέστηκε το έργο και γι’ αυτό και γι’ αυτό. Εντάξει, δεν πάω εκεί, αλλά έχουμε μία 
εργολαβία 297+74 =374 χιλιάδες η δεύτερη εργολαβία και ενισχύουμε με 50 χιλιάδες γιατί 
δεν μπορούμε να κάνουμε δεύτερη, γιατί θα ’χαμε βγάλει διαγωνισμό πριν… εφόσον είχαμε 
υπογράψει τη σύμβαση με τον προηγούμενο εργολάβο, δεν μπορούσαμε να μην το κάνουμε 
αυτό, ούτε… Τώρα λοιπόν τα λεφτά που μένουν τα βάζουμε εκεί και έχουμε και μια μεγάλη 
εργολαβία της τάξεως των 2.800.000 που και αυτό είμαστε σε διαγωνιστική διαδικασία που 
συμπεριλαμβάνει: ασφαλτικά και θα έχουμε παραπάνω ποσό από ό,τι είχαμε προβλέψει, και 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΑΣΤΡΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ: 
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δεν είναι με χρήματα ΣΑΤΑ αυτή η εργολαβία. Άρα σας απαντάω ότι είναι περισσότερες οι 
ασφαλτοστρώσεις που θα γίνουν από το άθροισμα και των δύο ετών. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άμα πάρουν τα περσινά συν τα φετινά είναι παραπάνω. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Με μια προϋπόθεση. Αν θα γίνουν. 

Θα γίνουν και θα ολοκληρωθούν και πολύ γρήγορα. Και θα το δείτε 
αυτό.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τελειώσαμε. 

Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει 
υπόψη της την παραπάνω υπηρεσιακή εισήγηση και τις διατάξεις των άρθρων 72 & 75 του Ν. 
3852/2010 όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν, καθώς και την ΚΑΤΑψήφιση της πρότασης 
από τον κ. Τζαμουράνη, κατά πλειοψηφία, 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι    

Εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο Καλαμάτας την αναμόρφωση του δημοτικού 
προϋπολογισμού, οικον. έτους 2023, σύμφωνα με τα προτεινόμενα στην υπ’ 
αριθμ. πρωτ. 29229/21-3-2023 εισήγηση του Τμήματος Λογιστηρίου & 
Μισθοδοσίας της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας, η οποία 
αναλυτικά καταχωρείται στο ιστορικό της απόφασης αυτής.

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Μαρινάκης Σαράντος 1. Δρούγας Παντελής

2. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος

3. Μπασακίδης Νικόλαος

4. Τζαμουράνης Βασίλειος

5. Σκοπετέας Αναστάσιος

6. Φάβας Γεώργιος

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΣΑΡΑΝΤΟΣ ΧΑΡ. ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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